
Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  2012.  június  5-én  15:45  órai 
kezdettel megtartott rendkívüli nyílt ülésének

Tárgysorozata: 

Jegyzőkönyve: 

Határozatai: 115-118

T á r g y s o r o z a t a

1. Tsp. Előterjesztés termőföld hasznosítási kötelezettségre
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

2. Tsp. Előterjesztés jogi képviselő megbízási szerződésének  módosítására
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

3. Tsp.   Előterjesztés fogorvosi ellátási szerződés 3.sz. módosítására
Előterjesztő:   Juhász Sándor polgármester

4.Tsp. Előterjesztés körjegyző helyettesítésére Káva és Bénye községben
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

Monorierdő, 2012. június 08.

Juhász Sándor
 polgármester
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JEGYZŐKÖNYV

Készült:  Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  2012.  június  05-én 
15:45  órai  kezdettel  a  Polgármesteri  Hivatal  dísztermében  megtartott  rendkívüli  nyílt 
üléséről.

Jelen vannak: Juhász Sándor polgármester,  Borbás Elvira, Dzsupin Imréné, dr. Pácziné Fé-
lix Anna, Szalai Gábor, Szente Béla képviselők

Tanácskozási joggal megjelent: Vargáné Vass Éva jegyző
 

Távollévő: dr. Páczi Antal alpolgármester
Meghívottak: Sahin-Tóth Jenőné  pénzügyi  csoportvezető,  Hényel  Krisztiánné  igazgatási 
csoportvezető

Juhász Sándor:  köszönti  a  megjelenteket.  Megállapítja,  hogy az  ülés  határozatképes,  6 
képviselő jelen van. Jegyzőkönyvvezetőnek javasolja Derján Hajnalkát hitelesítőnek Szalai 
Gábor és Szente Béla képviselőket. 
Ismerteti a napirendi pontokat. 

A Képviselő-testület a napirendet, a jegyzőkönyv-hitelesítők, valamint a jegyzőkönyvvezető 
személyére tett javaslatot 6 igen szavazattal elfogadja.

1. Tsp. Előterjesztés termőföld hasznosítási kötelezettségre

Juhász Sándor:  ez a téma már volt a testület előtt és akkor a testület azt kérte, hogy a 
hivatal gyűjtse ki ezeket az ingatlanokat. Elnézést kér, de az anyagban a számok kétszer 
lettek kimásolva, kétszer nyomta ki a gép. 
A zártkert fogalom már megszűnt. Ha megnézik a helyrajzi számokat, leginkább a szántó 
művelési ágban szereplő területek azok, amelyek gondot okoznak, mert a kerttel nem kell 
foglalkozni.  A szántó művelési ágat mindenképpen művelni kell. 
Van egy szóbeli kérés. Csete Zoltán azt ígérte, hogyha neki ingyen kiadnak néhány telket, 
akkor ő azt rendbe szedi. Ezek a telkek a következők: 14033, 14034/3, 14034/2, 14034/1, 
14035/3, 14035/2, 14035/1, 14036/3, 14036/2, 14036/1. 
Ezek a telkek egymás mellett helyezkednek el. Csak úgy tudják odaadni a Csete Zoltánnak, 
ha a négy pontot kijelölik. 

Dzsupin Imréné: kérdése, hogy nem érné-e meg az önkormányzatnak kitermelni az ott lévő 
fát. 

dr. Pácziné Félix Anna: ha úgy adják oda, mint szántó, akkor felejtsék el azt, hogy ott erdő 
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van? 

dr. Páczi Antal érkezik 16:00 órakor (jelenlévők száma 7 fő) 

Juhász Sándor:  a telken van nagy fa is, de leginkább cserjék és bozót. Ebből ki kellene 
alakítani egy átláthatóbb képet, amit meg lehetne oldani. 

dr. Páczi Antal: úgy látja, hogy ez kert művelési ágban van. A probléma a szántó művelési 
ágakkal van és ott kell megoldani a problémát. Ha segíteni akar a Csete Zoltán, akkor a 
szántókat bérelje és művelje, úgy, ahogyan kell. Utána kell nézni, ott nagy és értékes fák 
vannak.  Ezeket  ki  lehetne  vágni  és  inkább  az  önkormányzat  vágassa  ki,  amit  ki  lehet 
termelni és hasznosítani. 
Ezt az ötletet nem tartja jónak, hogy kiadják a telkeket bérbe. 

dr. Pácziné Félix Anna: valóban óriási nyárfák vannak a telken. 

Juhász Sándor:  akkor gondolkozzanak azon, hogy a szántó művelési ágon hogyan tudják 
megoldani. Ez a fő probléma. 

Dzsupin Imréné: igaz, hogy az idő rövidsége sürget, de javasolna egy bejárást a héten és 
nézzék meg a telkeket. 

Juhász  Sándor:  hiába  járják  be,  amíg  nincsenek kijelölve  ezek a  „nadrágszíjparcellák” 
addig azt sem tudják, hogy bementek-e más telkére vagy nem. Ezt nem tudják megállapítani 
pontosan. Ezt úgy lehetne megállapítani, ahogy a Molnár úr is leírta, hogy ezeket ki kell 
méretni és főkaróval kijelölni, nem fával, mert azt elviszik. Egy telek kimérése 50e Ft+ Áfa. 

Dzsupin Imréné: a 14057-esen is erdő van.

Juhász Sándor: amíg nincs kijelölve nem tudja megállapítani, hogy melyik önkormányzati 
telek. 
A 14132-es  is vékony nadrágszíjtelek, azt nem tudja kimérni. Ez is páskomról nyílik.

dr.  Páczi  Antal: mivel  ezen  nem  tudnak  elmenni,  de  az  önkormányzat  tulajdona,  az 
önkormányzat értéke, ezt valóban át kell nézni a helyszínen. 
Javasolja  átgondolni  azt  is,  hogy  mivel  nagyon  sok  munkanélküli  van,  közmunkásokat 
lehetne alkalmazni a terület kitisztítására. 

Juhász Sándor: ami szántó művelési ágban van, azt szántóként kell alkalmazni, használni. 

dr. Páczi Antal: ha szántóként van nyilvántartva és vannak benne cserjék, akkor a cserjét ki 
kell belőle szedni, és utána fel lehet tárcsázni. 

Juhász Sándor: kérdése, hogy mikor legyen a bejárás.
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Borbás Elvira: javasolja a csütörtök 15 órát.  

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
115/2012. (VI.05.) Kt.

határozata 
Termőföld hasznosítási kötelezettségről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy  a  telkeket 
személyesen végigjárja és megpróbálja behatárolni, hogy hol helyezkedik el és a művelésről 
később gondoskodik. 
Ezt a felmérést folyamatosan, hetente végzi. 

Határidő: azonnal
Felelős:  Juhász Sándor Polgármester

 Képviselő-testület

2. Tsp. Előterjesztés jogi képviselő megbízási szerződésének  módosítására

Juhász Sándor: a szerződés-módosítás mindenki előtt ott van. Eddig is határozott idejű volt 
a jogi képviselő, ezt a szerződést kell meghosszabbítani és határozott időre kötni. 

dr. Pácziné Félix Anna: a 3. pontnál ellentmondást érez. Valamint az 5. 6. pont egyben van 
a mostani szerződésben. 

Juhász Sándor: az 5. pont abban változott, hogy eddig a megbízási díj 100e Ft volt, most 
pedig 50e Ft. 

dr. Pácziné Félix Anna: az 5. pontnak csak egy mondata maradt meg, a többi rész eltűnt. A 
6. ponttal folytatódik az 5. pont. 

Juhász  Sándor: a  6.  pont  az  új  szerződésben  arra  vonatkozik,  hogy mikor  köteles  az 
önkormányzat fizetni. 

dr. Páczi Antal: kérdése, hogy az 50e Ft mire terjed ki. 

Juhász Sándor: minden egyes szerződésre, amit az önkormányzat megküld az ügyvédnek. 

dr. Páczi Antal: kérdése, hogy mennyi ilyet szoktak küldeni neki. 

Vargáné  Vass  Éva:  ami  legutóbb  visszaérkezett,  az  különböző  végrehajtások.  A víz-
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csatorna ügyben is kérték az ügyvéd úr közreműködését.  Jelen pillanatban Erdőgáz ügyben 
kérték a véleményét. 

Borbás  Elvira:  nem  fogadják  el  azt,  hogy  határozatlan  időre,  -  erre  hívta  fel  az 
előterjesztésben a figyelmet a jegyző asszony - ,  hogy az eredeti határozatot fogadják el 
2012. október 31-ig. 

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú -szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének
116/2012.(VI.05.) Kt.

határozata 
Jogi képviselő megbízási szerződésének módosításáról

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete  a SZÖLLŐSI ÜGYVÉDI IRODA 
-val (6000 Kecskemét, Bercsényi u. 11/A II. I/9) kötött megbízási szerződés módosítását az 
előterjesztés  szerint  hagyja jóvá azzal,  hogy a szerződés  7.  pontjában a  megbízás  2012. 
07.01 – 2012.10.31. napjáig határozott időre szól.

Határidő: azonnal
Felelős:   Juhász Sándor polgármester

3. Tsp.   Előterjesztés fogorvosi ellátási szerződés 3.sz. módosítására

Vargáné Vass Éva: szeretné tájékoztatni a képviselő-testületet, hogy a szerződés-módosítás 
azért  került  a  képviselő-testület  elé  sürgősséggel,  (rendkívüli  ülés  keretében)  mert  a 
finanszírozó, a Pest Megyei Egészségbiztosítási Pénztár jelezte, hogy nem tud finanszírozási 
szerződést  kötni.  A fentiek alapján azt  javasolja,  hogy a szerződés módosítását  vegye le 
napirendről  a  képviselő-testület,  tekintettel  arra,  hogy  a  finanszírozásról  szóló 
kormányrendeletben az van, hogy nem 15, hanem legalább 30 órában kell ellátni a feladatot, 
hiszen  Monorierdő  3600  lélekszám felett  van,  és  vegyes  körzet,  ebből  következően  az 
ÁNTSZ -nél kicsikart engedélye sem jó a feladatot ellátónak. 
Javasolja,  hogy  vegyék  le  napirendről  az  előterjesztést  és  a  későbbiekben  folytassanak 
tárgyalásokat.
Ennél  a  napirendnél  szíveskedjen  azt  megfontolni  a  képviselő-testület,  hogy  az 
alapszerződés, a szerződés 1. 2. sz. módosítása rendben van, viszont hívja fel a képviselő-
testület  az  átmeneti  rendelkezések  alapján  a  jelenleg  feladatot  ellátó   dr.  Poncz  Lajos 
Fogorvosi  Szolgáltató  és  Kereskedelmi  Kft-t,  hogy  a  feladatellátási  kötelezettség  addig 
terheli a megkötött szerződés alapján, amíg a dolgok nem rendeződnek.  

A képviselő-testület 7 igen -egyhangú -szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat 
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Képviselő-testületének
117/2012.(VI.05.) Kt.

határozata 
Fogorvosi ellátási szerződés 3. sz. módosításáról szóló előterjesztés 

napirendről levételéről

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete  úgy dönt, hogy fogorvosi ellátási 
szerződés 3. sz. módosításáról szóló előterjesztést leveszi a napirendről.
Felhívja a  dr. Poncz Lajos Fogorvosi Szolgáltató és Kereskedelmi Kft-t, hogy a szerződés 
szerinti feltételekkel és ideig lássa el a fogorvosi alapellátást. 

Határidő: azonnal
Felelős:   Juhász Sándor polgármester

4.Tsp. Előterjesztés körjegyző helyettesítésére Káva és Bénye községben

Juhász  Sándor:  Káva  és  Bénye  községet  körjegyzőségben  látta  el  egy  jegyző,  aki 
felmondott.  Ezért  megkeresték  Vargáné  Vass  Éva  jegyzőt,  hogy a  helyettesítést  lássa  el 
Bényén és Káván. 

dr. Páczi Antal: a törvény is úgy idézi, hogy a képviselő-testületek megállapodása alapján 
történhet  a  helyettesítés.  Várta  volna  Káva  és  Bénye  község  képviselő-testületének  a 
megkeresését,  amellyel  a  jegyző  asszonyt  kikéri.  Szeretné  megismerni,  hogy  a  jegyző 
asszonyt mikortól meddig és milyen feltételekkel kívánja alkalmazni. Kérdése, hogy kapott-
e a jegyző asszony ilyen megkeresést. A 2011. évi 199. törvény 251 §-ában úgy olvasta, hogy 
a másik jegyző helyettesítése céljából a képviselő-testületek megállapodása alapján történik 
a helyettesítés. 

Juhász Sándor: egy olyan megkeresés érkezett, hogy három jegyzőt kerestek meg ebben az 
ügyben. A Páczi doktornak teljesen igaza van, mert az, hogy ők elküldtek egy levelet, hogy 
három jegyzőt kerestek meg, de konkrét meghatározás arról, hogy Vargáné Vass Évát kéri fel 
arra, hogy lássa el a jegyzői feladatokat nem érkezett, az kevés. 

Vargáné  Vass  Éva:  abban  a  személyes  levélben,  amelyet  a  polgármester  úrnak  és  a 
jegyzőnek címzett a polgármester, abban az van, hogy telefonbeszélgetésre hivatkozva kéri, 
mivel  a  képviselő-testületük  16  órakor  ülésezik,   amennyiben  lehetséges,  soron  kívül 
várnának visszajelzést arra vonatkozóan, hogy a képviselő-testület hozzájárul-e ahhoz, hogy 
a  jegyző  helyettesítéssel  a  feladatot  ellássa.  Arról  adtak  még  tájékoztatást,  hogy három 
települési jegyzőt kértek fel erre a feladatra, tehát ez azt jelenti, hogy ők megkerestek három 
önkormányzatot és születik egy-egy döntés, és ők a három döntés alapján kiválasztanak egy 
jegyzőt és azt követően kérik ki. 

Juhász  Sándor:  itt  nem kell  más  határozat,  mint  az,  hogy  hozzájárulnak  ahhoz,  hogy 
amennyiben Bénye és Káva község úgy dönt, hogy Vargáné Vass Évát kéri fel a jegyzői 
feladatok ellátására, úgy a képviselő-testület ehhez hozzájárul. 
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dr. Páczi Antal: nem tudja, hogy mihez járul hozzá. Ahhoz-e, hogy a jegyző hétfő reggeltől 
péntek 16 óráig legyen ott,  vagy ahhoz, hogy hétfőn délelőtt.  Itt most nem tudnak miről 
dönteni. Itt semmi konkrétum nincs. Ezt nem azért mondja, hogy nem kíván hozzájárulni 
ehhez, ha a jegyző asszony ezt vállalja, csak szeretné tudni, hogy mihez járul hozzá. A kávai 
képviselő-testületnek  ezt  kellett  volna  jelezni,  hogy  mennyi  időre  és  milyen  formában 
szeretné a jegyző asszonyt alkalmazni. 

Vargáné Vass Éva: még annyi előzetes információjuk van, hogy Bénye községben heti egy 
nap, Káva községben fél  nap lenne a helyettesítés. 

Juhász Sándor: javasolná még azt a határozatba, hogy megkérik Bénye és Káva képviselő-
testületét és a polgármestert, hogy határozza meg a pontos időt, hogy milyen időtartamra tart 
igényt a jegyzői feladat ellátásra. És annak birtokában dönt a képviselő-testület. 

dr. Páczi Antal: személy szerint nem ellenzi ezt, hozzájárul,  csak szeretné tudni azt, hogy 
mihez. Írásban küldjék ezt meg a képviselő-testületnek. 
Nincs akadálya a jegyző asszony helyettesítésének, csak szeretné tudni pontosan, hogy mire 
kérik fel a jegyző asszonyt. 

Szalai Gábor: ha ez sürgős, akkor a képviselő-testület csütörtökön egy rendkívüli ülésen 
meg tudja hozni a döntését. 

Juhász Sándor: meg kell keresni Bénye és Káva községet, hogy írják le azt, hogy milyen 
időtartamra, mettől meddig kívánják a helyettesítést. 

Borbás Elvira:  elvi hozzájárulásukat adják. 

dr. Páczi Antal: nem, írják le, hogy mit kérnek. 

Szente  Béla:  megkapták  a  csatlakozási  nyilatkozatot,  létrehoztak  egy  munkacsoportot, 
ennek tagja a jegyző asszony is. Így elsőként fognak tudni a feltételekről. 

dr.  Páczi  Antal:  tehát  elvileg  nem zárkóznak  el,  döntés  pedig  a  helyettesítésről  akkor 
hoznak, ha a két képviselő-testület levelét - a feltételekkel-  megkapják. 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének
118/2012.(VI.05.) Kt.

határozata 

körjegyző helyettesítéséről Káva és Bénye községekben
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Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Káva  Község Önkormányzatának 
megkeresésére  úgy dönt, hogy nem zárkózik el a jegyző helyettesítésétől Bénye és Káva 
községben. 
Felkéri Bénye és Káva község képviselő-testületét, hogy a megkeresésre irányuló határozatát 
és a megállapodás-tervezet küldje meg. 

Határidő: azonnal
Felelős:   Juhász Sándor polgármester

Juhász Sándor: több tárgy nem lévén az ülést 16:35 órakor bezárja. 

K.m.f.

Juhász Sándor
polgármester

Vargáné Vass Éva
jegyző

Szalai Gábor
jegyzőkönyv hitelesítő

Szente Béla 
jegyzőkönyv hitelesítő

8


	Felelős:	 	Juhász Sándor Polgármester

